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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 28.12.2016, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 22 de consilieri județeni. 

Lipsesc motivat: domnul consilier Borduz Petru, domnul Spânu Ion, doamna 

consilier Pascu Ionela-Ancuța, domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius, domnul 

consilier Gâfu Cristian, domnul consilier Miclea Aurel, domnul consilier Marșalic Jaro 

Norbert și domnul consilier Cojocariu Ioan. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.600/22.12.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/22380/22.12.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/22332/22.12.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data  de  

23.12.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: parlamentari, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş- 

Severin, pe anul 2016. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.19/27.01.2016 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin și a bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice 

de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe 

sursa A, pe anul 2016, modificată și completată. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie preliminat al bugetului 

propriu al Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie preliminat al bugetului 

centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii, pe trimestrul IV 2016. 
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4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie preliminat al bugetului  

Judeţului  Caraş-Severin din credite interne, pe trimestrul IV 2016.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării adresate Ministerului Sănătăţii  

pentru achiziţionarea de aparatură medicală pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă Reşiţa. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Școlii Gimnaziale 

Speciale Caransebeș în ”Centrul Școlar de Educație Incluzivă Caransebeș. 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorită ţii 

Teritoriale de Ordine  Publică Caraş-Severin. 

8.Proiect de hotărâre privind atribuirea unei licențe de traseu pentru un traseu 

județean din Programul de transport județean de persoane prin curse regulate 01.01.2014-

30.06.2019 din județul Caraș-Severin, operatorului de transport declarat câștigător la 

ședința de atribuire electronică din data de 12 decembrie  2016. 

9.Proiect de hotărâre  privind sancționarea disciplinară a doamnei Ana Vasile, 

director executiv al Direcției Generale de Asistența Sociala și Protecția Copilului Caraș-

Severin. 

10.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.58/11.03.2015 privind 

constituirea unui drept real de administrare asupra imobilului Centrul de Plasament ”Sf. 

Dumitru” aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin, în favoarea Consiliului 

Local Teregova. 

11.Proiect de hotărâre  privind aprobarea cooptării orașului Moldova Nouă, prin 

Consiliul Local Moldova Nouă în calitate de asociat în cadrul SC EOLIANA CARAȘ 

SRL, precum și încredințarea unui mandat expres reprezentanților Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în vederea aprobării în Adunarea Generală a Asociaților societății a 

majorării capitalului social prin aportul în numerar al asociatului cooptat. 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Caraș-Severin nr.221/28.09.2016 privind stabilirea numărului  membrilor care 

compun Consiliul de Administrație al SC AQUACARAŞ SA, aprobarea achiziționării 

serviciilor unui expert independent specializat în recrutarea resurselor umane, precum și 

constituirea Comisiei de selecție prealabilă a membrilor întreprinderii publice. 

13.Întrebări. Interpelări. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Ne întâlnim în ședință 

extraordinară a Consiliului Județean, probabil ultima din acest an. Avem cvorum. Avem 8 

absenți, dar, posibil să mai întârzie colegi de-ai noștri. Domnul Borduz este în spital. 

Domnul Spânu și-a dat demisia într-o ședință ordinară. Partidul Social Democrat o să 

propună pe altcineva. Nu participă: doamna Pascu Ionela-Ancuța, domnul Nedelcea 

Constantin Flavius, domnul Gâfu Cristian, domnul Miclea Aurel, domnul Marșalic Jaro 

Norbert și domnul Cojocariu Ioan. Din acest punct de vedere, ședința este legal 

constituită, își poate desfășura lucrările. O să-i dau cuvântul domnului secretar, pentru a 

prezenta procesul-verbal. Domnul secretar, vă rog. 
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Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În 

mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 17 decembrie 

2016. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente? Dacă nu, cine este ”pentru”?  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Eu mă abțin. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Păi ați participat pe o primă 

bucată…  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Da. O primă bucată. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Bun. Acum, votul nu poate fi 

împărțit. Ori vă abțineți, ori…  

Domnul consilier Surdu Daniel George: Mă abțin. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Deci vă abțineți. Tot grupul liberal? 

Să se noteze, tot grupul liberal se abține. N-au participat. Alte obiecții? Dacă nu, 

mulțumesc. Se aprobă procesul-verbal. Grupul liberal se abține. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Ordinea de zi o 

aveți în față. Ați primit și o modificare a proiectului de hotărâre privind rectificarea 

bugetului propriu al județului Caraș-Severin. Această modificare de ultimă oră este 

cauzată de o hotărâre de Guvern, H.G. nr.975, prin care au fost alocați bani pentru 

calamități. Din acest motiv, hotărârea a fost publicată ieri în Monitorul Oficial. Am 

modificat proiectul privind rectificarea bugetului județului Caraș-Severin, pe care l-ați 

primit acum în mapă. De asemenea, la ordinea de zi, o să vă solicit o modificare. Punctul 

9 de pe ordinea de zi să-l trecem la sfârșit, pentru că necesită vot secret și să nu facem de 

două ori pauză. O să votăm și acest punct și punctul nr.12 în același timp, pentru a nu da 

de două ori pauză. Dacă sunt observații legate de ordinea de zi? Dacă nu sunt, supun la 

vot. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri. Vă mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş- 

Severin, pe anul 2016. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă spuneam, le aveți în mapă… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Vreau să mă abțin la hotărârile de buget 

deoarece, știți că e proiectul până la sfârșitul anului și… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, nu să vă abțineți, să nu 

votați. E diferență! 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Să nu votez! Da. Îmi cer scuze. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Să știți, că n-o să fac un calcul în momentul 

în care semnez indemnizațiile. N-o să fac un calcul, ce indemnizație vi s-ar cuveni în 

funcție de cât de mult votați în plenul Consiliului Județean. Asta, că într-o ședință 

anterioară vorbeați de economiile care se fac cu telefoanele mobile. Bine. Supun la vot. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu văd legătura. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Supun la vot articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează.  
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Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul VII, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu votează.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează. Vă mulțumesc.  

Aici, era vorba de acea hotărâre de Guvern. Am primit 1.956 de mii lei pentru 

calamități. A primit Consiliul Județean. Suma este mai mare, pentru tot județul, 5.830. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.19/27.01.2016 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean 

Caraș-Severin și a bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice 

de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe 

sursa A, pe anul 2016, modificată și completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este consecință a punctului anterior. Știți 

procedura. Supun la vot articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează. Mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie preliminat al bugetului 

propriu al Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie preliminat al bugetului 

centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii, pe trimestrul IV 2016. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: E sfârșit de trimestru. Este uzanță a 

Consiliului Județean. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Mulțumesc. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie preliminat al bugetului  

Judeţului  Caraş-Severin din  credite interne, pe trimestrul IV 2016.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, în mapă aveți raportul de specialitate. 

Este vorba de evidențierea plăților efectuate la 20.12.2016. Nu am uzat linia de finanțare 

contractată la CEC. Dacă sunt observații, intervenții? Dacă nu, articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

votează.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu votează.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Domnul consilier Surdu Daniel George nu votează.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării adresate Ministerului Sănătăţii  

pentru achiziţionarea de aparatură medicală pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă Reşiţa. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În ședința anterioară, știți că am alocat 10% 

pentru achiziționarea mamografului digital. Acum, pentru a nu face în fiecare ședință un 

proiect de hotărâre pe câte un aparat necesar a fi achiziționat de Spitalul Județean și 

pentru care ar primi fonduri de la Ministerul Sănătății, am făcut acest proiect de hotărâre 

privind aparatură mai multă pentru Spitalul Județean. O să-l rog pe domnul director, să ne 

spună despre ce aparate e vorba și ce vor face fiecare.  

Domnul invitat Secășan Dumitru: Bună ziua! În planul de achiziții anual pe care îl 

face Spitalul Județean, am încercat să prindem achiziția de aparatură care să facă din 

Spitalul Județean un spital competitiv în continuare. Sunt anumite aparate care nu mai pot 

fi contractate cu Casa de Asigurări de Sănătate, nu pentru că nu ar funcționa, ci datorită 
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depășirii unui termen pe care îl cere Casa de Asigurări. Aici, mă refer la aparatele 

Roentgen. Acestea pot lucra în continuare pe spital, dar nu putem contracta serviciile lor 

pe ambulatoriu de specialitate. Pe lângă acestea, am încercat să dezvoltăm în continuare 

noile servicii înființate la Spitalul Județean. Aici, mă refer la bronhologie, la secția de 

urologie, secția de oftalmologie, care sunt secții reprezentative pentru Spitalul Județean, 

care au anumite performanțe. Pe lângă aceasta, ne gândim și la cheltuielile de întreținere, 

pentru întreținere a patrimoniului, lucrări mai mari care sunt strict necesare funcționării 

Spitalului Județean. Vreau să vă spun că pe lângă achiziții, costuri de achiziții pentru 

Spitalul Județean, o mare parte din buget merge și spre costuri de întreținere. Bineînțeles, 

în atenția noastră este și ATI-ul, o secție importantă pentru Spitalul Județean, cu toate că 

nu este o secție de sine stătătoare, dar ea vine în ajutorul celorlalte secții, celorlalte 

discipline, pacienți care  o etapă în evoluția lor o parcurg prin secția ATI. Secția ATI 

trebuie întotdeauna să funcționeze la maxim, știm foarte bine, pentru că acolo sunt 

pacienții care au puse în pericol funcțiile vitale. Avem în vedere achiziția de aparate de 

anestezie, avem în vedere achiziția de monitoare funcții vitale și alte aparate care sunt 

necesare pentru buna funcționare. În continuare, avem în vedere și secția de hemodializă, 

în care noi am reușit de la zero pacienți, în 2010, să avem acum 40 de pacienți dializați, cu 

costurile aferente. Așadar, tot ceea ce încercăm noi să facem, este ca să creștem veniturile 

Spitalului Județean, fiindcă oricum cheltuielile cresc. Eu vreau să vă spun aici că, 

bineînțeles, cheltuielile cresc în folosul pacientului. Față de anul 2014, s-a dublat 

consumul de medicamente la Spitalul Județean, în folosul pacientului. Față de anul 2015, 

s-a dublat consumul de materiale sanitare. La fel, s-a dublat și consumul de materiale de 

curățenie. Sper, că toate acestea s-au văzut și că pacienții vin cu încredere la Spitalul 

Județean, crescându-le gardul de inocuitate, adică, de siguranță la Spitalul Județean. Vă 

mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul director. Intervenții dacă 

sunt? Dacă nu, aveți în mapă. Suma totală este 5.628.000. Participarea Consiliului 

Județean este în cuantum de 10% din această sumă. În nota de fundamentare și în anexa la 

proiectul de hotărâre e lista cu aparatura. Supun la vot articolul nr.1, cine este „pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul nr.2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Școlii Gimnaziale 

Speciale Caransebeș în ”Centrul Școlar de Educație Incluzivă Caransebeș. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Unitatea a solicitat schimbarea denumirii. 

Avem avizele de peste tot. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, supun la vot. Articolul nr.1, 

cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul nr.2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorită ţii 

Teritoriale de Ordine  Publică Caraş-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare a trecerii în rezervă și a celui care a 

fost împuternicit la comanda Inspectoratului de Jandarmi, domnul colonel Lucian 

Săndulescu, se face o modificare, pentru că domnul colonel Sorin Axenti se întoarce la 

comanda Inspectoratului Județean. Observații dacă sunt? Domnul Surdu, vă rog.  

 Domnul consilier Surdu Daniel George: Văd că președinte este Ion Spânu, 

consilier județean, care tocmai și-a dat demisia din funcția de consilier județean.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Într-o următoare ședință o să facem 

modificarea sau o putem face acum… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Dacă tot o modificăm, de ce nu o putem 

face acum? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Păi alegerea președintelui se face în ATOP. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu alegerea președintelui, alegerea unui 

nou membru al ATOP. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnul președinte. 

Locul domnului consilier Spânu nu e vacantat încă. N-am putut să-i vacantăm locul, 

astăzi, pentru că Legea nr.393 ne obligă ca în prima ședință ordinară, să luăm act de 

demisia dânsului și să-i vacantăm locul. Și atunci, în ședința ordinară din luna ianuarie, o 

să vacantăm locul, numim înlocuitorul, depune jurământul, numim în comisii și vom lua 

act și de ATOP. Eram prematuri în procedură! Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. Într-o ședință ulterioară o să 

facem și această schimbare. Deci într-o ordine cronologică ar fi: în prima ședință ordinară 

să fie validat un alt consilier județean, prin votul Consiliului Județean să fie numit alt 

consilier județean în ATOP. Dar, înainte poate fi o ședință ATOP, poate funcționa ATOP-

ul cu un membru mai puțin, să-și aleagă președintele și atunci să avem proiectul de 

hotărâre pe funcții, când îl votăm să fie cu președinte și cu completare.  

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Poate că tocmai consilierul care va fi nou 

ales, va fi numit președinte. Trebuie văzut cu chestia asta... 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Asta e la latitudinea ATOP-ului, nu mai e la 

latitudinea Consiliului Județean. Hotărâți în ATOP!  

Domnul consilier Crina Ioan: Hotărâm în ATOP. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Articolul nr.I, cine este „pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul nr.II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind atribuirea unei licențe de traseu pentru un traseu 

județean din Programul de transport județean de persoane prin curse regulate 01.01.2014-

30.06.2019 din județul Caraș-Severin, operatorului de transport declarat câștigător la 

ședința de atribuire electronică din data de 12 decembrie  2016. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți materialul în mapă. Observații, 

întrebări, intervenții? Dacă nu sunt, articolul nr.1, cine este „pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul nr.2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul nr. 9 îl discutăm la sfârșit. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.58/11.03.2015 privind 

constituirea unui drept real de administrare asupra imobilului Centrul de Plasament ”Sf. 

Dumitru” aflat în domeniul public al județului Caraș-Severin, în favoarea Consiliului 

Local Teregova. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Printr-o adresă, Consiliul Local al comunei 

Teregova ne-a solicitat o prelungire a dreptului real de administrare. Prin acest proiect de 

hotărâre venim în întâmpinarea solicitării Consiliului Local al comunei Teregova. 

Intervenții dacă sunt? 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Domnul președinte, dacă îmi 

permiteți, să nu votez. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Dacă mai sunt alte intervenții? 

Dacă nu, supun la vot. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius nu votează.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Damian Romulus-Marius nu votează.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Damian Romulus-Marius nu votează.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Damian Romulus-Marius nu votează.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul consilier 

Damian Romulus-Marius nu votează.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Domnul consilier Damian Romulus-Marius nu votează. Mulțumesc. 

Era necesar la acest proiect de hotărâre votul a două treimi din numărul consilierilor 

în funcție. La fel este și la proiectul următor. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre  privind aprobarea cooptării orașului Moldova Nouă, prin 

Consiliul Local Moldova Nouă în calitate de asociat în cadrul SC EOLIANA CARAȘ 

SRL, precum și încredințarea unui mandat expres reprezentanților Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în vederea aprobării în Adunarea Generală a Asociaților societății a 

majorării capitalului social prin aportul în numerar al asociatului cooptat. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: După cum știți, SC Eoliana era o societate a 

Consiliului Județean, era asociat unic, prin acest proiect de hotărâre modificăm statutul 

pentru a putea coopta și alte entități. Ne-am gândit la Consiliul Local al orașului Moldova 

Nouă, din mai multe considerente. Pe de-o parte, pentru că, catamaranul care operează pe 

Dunăre se adresează, în primul rând, locuitorilor orașului Moldova Nouă și e destinat 

dezvoltării zonei Moldova Nouă. Pe de altă parte, este acel proiect în desfășurare cu bacul 

și există posibilitatea ca la finalizarea și acelui proiect, bacul să fie încredințat acestei 

societăți. Dacă doriți mai multe detalii, domnul director Almăjan o să vă spună. A fost o 

întâlnire cu primarul orașului Moldova Nouă. SC Eoliana are nevoie de capitalizare. 

Consiliul Județean nu mai poate face aport de capital. A făcut prin minimis. Se poate o 

singură dată, nu mai există această posibilitate. Acest aport pe care îl face  Moldova Nouă, 

aport de capital, va fi în schimbul unei participații în această societate. Deci nu le dăm pe  

gratis acțiunile, le dăm pe bani, pentru aport de capital la societate. Domnul Almăjan, 

dacă mai aveți de făcut clarificări pentru consilieri. 

Domnul invitat Almăjan Mihai: Da. Sunt foarte bucuros, pentru intenția Primăriei 

Moldova Nouă. De altfel, a fost singura primărie din zonă care ne-a venit în ajutor în cele 

3-4 săptămâni, în care am avut acele acțiuni de promovare. Sunt dispuși să ajute împreună 

cu Primăria Veliko Gradište, pentru costurile aferente, acele costuri minime care sunt 
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foarte binevenite. În plus, foarte mulți turiști au fost interesați, sub intenția să vină la noi. 

Este un pod între cele două state, la o mare distanță, între Biserica Albă și Porțile de Fier. 

Sperăm ca bacul să fie benefic, nu numai  din punct de vedere turistic, ci și comercial. 

Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul director. Dacă nu sunt 

observații, supun aprobării dumneavoastră, articolul nr.1, cine este „pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul nr.2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul nr.4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Caraș-Severin nr.221/28.09.2016 privind stabilirea numărului membrilor care 

compun Consiliul de Administrație al SC AQUACARAŞ SA, aprobarea achiziționării 

serviciilor unui expert independent specializat în recrutarea resurselor umane, precum și 

constituirea Comisiei de selecție prealabilă a membrilor întreprinderii publice. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, în urma întâlnirii pe care am avut-o cu 

domnul primar al municipiului Reșița, am convenit ca, ceea ce am votat noi, anterior, 

aceea comisie care să asiste expertul independent în recrutarea membrilor Consiliului de 

Administrație... Încă odată fac precizarea, expert independent pe care ne obligă legea să-l 

achiziționăm, pentru că întreprinderea intră într-o anumită categorie privind cifra de 

afaceri și numărul de personal. Deci legea ne obligă la contractarea unui expert 

independent. Am constituit și această comisie formată inițial din 3 membri, 2 

reprezentanți de la Consiliul Județean, 1 reprezentant de la AQUACARAȘ. Cu aprobarea 

dumneavoastră, suplimentăm numărul de membri la 5 și cooptăm câte un reprezentant al 

municipiului Reșița și al orașului Moldova Nouă. De ce Reșița și Moldova Nouă? Pentru 

că sunt următorii acționari, ca număr de acțiuni, în acționariatul SC AQUACARAȘ. Dacă 

sunt întrebări? Aici va fi vot secret. Dacă nu sunt, o să vă prezint și celălalt proiect, cel pe 

care l-am trecut la sfârșit.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre  privind sancționarea disciplinară a doamnei Ana Vasile, 

director executiv al Direcției Generale de Asistența Sociala și Protecția Copilului Caraș-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de proiectul de hotărâre privind 

sancționarea disciplinară a doamnei Ana Vasile. Aveți în mapă raportul Comisiei de 
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disciplină. Domnul secretar o să vă dea mai multe detalii, de ce este nevoie de un vot al 

Consiliului Județean. Dacă legea nu ne dicta, vă dați seama că nu aș fi venit cu un proiect 

de hotărâre, aș fi făcut această sancțiune prin dispoziție. Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Există două prevederi legale. Cea generală prevăzută în Legea nr.215, în speță art. 91, 

alin.1, lit.a) care spune în felul următor: ”atributul consiliului județean, și anume, 

numește, sancționează și dispune suspendarea, modificarea și încetarea raporturilor de 

serviciu sau, după caz, a raporturilor de muncă, în condițiile legii, pentru conducătorii 

instituțiilor publice”, din subordinea consiliului județean, se subînțelege. Asta am 

calificat-o ca și prevedere generală. Iacătă, e atributul consiliului. Și avem o prevedere 

specială care ne obligă și ne constrânge în aceeași măsură, e Hotărârea Guvernului 

nr.1434/2004. Noi le-am înscris în preambulul hotărârii, precum și în expunere, care are 

următorul enunț: ”numirea, eliberarea din funcție și sancționarea disciplinară a 

directorului executiv al Direcției generale se fac la propunerea președintelui consiliului 

județean, respectiv a primarului sectorului municipiului București…”, atenție, ”…prin 

hotărâre a Consiliului Județean”. Pe lângă cele două prevederi, se mai adaugă una, 

privitoare la vot și anume, articolul 45, pe care îl tot repetăm și îl știți, alin.5, toate 

voturile privitoare la persoane și mai abitir, una privitoare la sancționarea unei persoane, 

se iau întotdeauna prin vot secret. Mulțumesc, domnul președinte.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă rog, domnul doctor. 

Domnul consilier Boșneac Valentin Samuel: Eu aș vrea să fac câteva observații 

sau reflecții, pe marginea acestui subiect care e destul de delicat, îl cunoaștem toți, din 

presa locală din ultimul an. Ce vreau eu să subliniez? Nu comentez cele scrise aici, le 

cunoaștem, însă vreau să spun că în jurul sau în spatele directorului DGASPC există un 

sistem întreg. Iar această Direcție Generală de Asistență și așa mai departe este în 

subordinea Consiliului Județean. Toți suntem responsabili de cum funcționează sau cum 

va funcționa în continuare acest sistem. Ce avem noi, astăzi, pe ordinea de zi, și aceste 

fapte care sunt relatate și repet, nu le comentez, că sunt cunoscute din presă, unii le 

cunoaștem și din alte surse, sunt doar vârful icebergului. Și aș vrea să atrag atenția 

Consiliului Județean, stimaților colegi și colege, toți suntem responsabili de cum va 

funcționa în continuare acest sistem. Este format din mulți oameni, lucrează cu suflete, 

copii, bătrâni și alți, nu lucrează doar cu metri pătrați de asfalt sau de alte obiecte. 

Lucrează cu suflete și toți suntem responsabili, repet, de cum va evolua. De aceea, eu zic, 

pe viitor să ne aplecăm mai mult privirea spre acest sistem, să nu ne mulțumim doar cu 

această sancțiune, care repet, este doar vârful icebergului. Sunt mulți sau multe alte 

persoane responsabile de mersul bun sau rău al sistemului. Și o altă reflecție care aș vrea 

să v-o spun, unul din indicatorii nivelului de civilizație al unei națiuni, al unei stări, este și 

protecția socială și asta ar trebui să o analizăm mult mai bine. Și după felul cum ne 

raportăm noi, ca indivizi sănătoși și mai ales responsabili, asupra cazurilor sociale, în 

consecință va veni binecuvântarea sau blestemul, asta aparținând altor sfere, deci nu 

legilor omenești. Există și alte legi care nu le putem noi schimba, ale istoriei și ale 

omenirii. Deci închei și subliniez încă odată, cred că ar trebui să ne aplecăm cu mai multă 
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atenție asupra acestui sistem, ca să nu-i zic ”caracatiță”, începând de la felul cum se 

administrează fondurile și cum se fac achizițiile în acest sistem, până la modul cum 

personalul angajat în acest sistem se raportează la copii, la bătrâni, la cei care sunt așa-

zișii beneficiari. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul doctor. Vă rog. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Domnule președinte, raportat la concluziile 

raportului de control, în opinia mea, sancțiunea este chiar prea blândă. Pe viitor poate ar 

trebui să fiți mai drastic când apar asemenea constatări. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Haideți, să fac câteva 

clarificări! Spunea domnul consilier Boșneac, de relatările din presă. Nu sunt doar 

relatările din presă. La mine ajung și reclamații ale unor beneficiari, ale unor copii de 

acolo. Domnul vicepreședinte știe. Am instituit o comisie care să verifice activitatea la 

Direcția Generală de Asistență Socială, dar pentru că au existat acele reclamații și acele 

articole în presă, am solicitat, la un moment dat, doamnei director, raportul unui control 

făcut de o instituție a statului. Răspunsul doamnei director a fost că nu poate să înainteze 

președintelui Consiliului Județean, acel raport, pentru că sunt date cu caracter 

confidențial. Citesc în fiecare zi, documente în care sunt date cu caracter confidențial, deci 

nu caracter secret, confidențial. Ca urmare a acestui refuz și ca urmare a celor pe care vi 

le-am spus, reclamațiilor și articolelor de presă, pe lângă comisia care a făcut verificări la 

nivelul Direcției Generale de Asistență Socială, acest refuz l-am înaintat Comisiei de 

disciplină din cadrul Consiliului Județean. Am fost audiat și eu ca, cel care a sesizat, a fost 

audiată și doamna director. Comisia a venit cu această propunere de sancționare, mustrare 

scrisă. Eu nu puteam interveni. Sau puteam interveni, dar am considerat că, dacă la nivelul 

comisiei, și a fost o explicație, fiind prima sancțiune, e bine să se înceapă cu o primă 

sancțiune. Mie mi s-au părut mult mai grave abaterile, dar fiind propunerea comisiei, am 

făcut proiectul de hotărâre pe baza propunerii comisiei. Vreau să vă spun, că membrii 

Comisiei de disciplină, pe perioada cât au analizat acest caz, nu s-au întâlnit cu mine decât 

însoțiți. Dacă aveam de discutat cu un membru al comisiei, pentru că din comisie au făcut 

parte șefi de servicii cu care, evident, trebuia să mă întâlnesc la momente date pentru a 

discuta probleme de serviciu, veneau însoțiți, pentru a nu exista suspiciunea că am 

influențat membri comisiei, în luarea acestei decizii. În raport ați văzut că nu este doar 

acest aspect analizat, este și cel legat de prezența la serviciu a doamnei director, ținând 

cont de faptul că dânsa are ore și la universitate. Deci din acest motiv am păstrat 

sancțiunea, mustrare scrisă. În ședința următoare, pentru că nu era cazul să venim și cu 

raportul comisiei instituite la nivelul Consiliului Județean care a făcut acel control tematic 

la nivelul Direcției Generale de Asistență Socială, în urma raportului o să decidem dacă se 

impune o altă sancțiune sau nu. De ce astăzi, această sancțiune? Vă dați seama, că nici eu 

nu-mi doream ca înainte de sărbători să sancționez pe cineva! Dar aveam termen legal, de 

la Comisia de disciplină, 10 zile de când mi-a fost prezentat raportul. Dacă nu mai sunt 

alte intervenții, domnule președinte, vă rog să purcedem la vot. 

Domnul consilier Crina Ioan prezintă procedura de vot.  

Se trece la vot în ordinea strigării. 
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* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, avem rezultatul  

comisiei? 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Mulțumesc. Proces-verbal nr.22.547 din 28.12.2016; 

Comisia de Numărare a Voturilor a realizat procedura de numărare a voturilor privind 

sancționarea doamnei Ana Vasile-director executiv la Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului  Caraș-Severin. Voturi obținute: 15 voturi ”pentru”, 4 voturi 

contra și două voturi anulate.  

 Proces-verbal nr.22.548 din 28.12.2016 privind alegerea reprezentantului 

acționarului municipiului Reșița și reprezentantului acționarului orașului Moldova Nouă 

în Comisia de selecție care va asista expertul independent în organizarea procedurii de 

selecție prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al SC AQUACARAȘ SA; 

Doamna Popa Viorica- reprezentant al municipiului Reșița a obținut 20 de voturi 

”pentru”, 1 vot contra și 0- anulate. Steorna Sorin -reprezentant acționar oraș Moldova 

Nouă – 21 de voturi ”pentru”, contra -0, anulate-0.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Au fost adoptate ambele proiecte. Având 

în vedere faptul că este o ședință extraordinară, declar închise lucrările ședinței. Nu 

înainte, însă, de a vă ura tuturor ”La mulți ani”! Să avem parte de un an mai bun și pentru 

noi, dar și pentru cetățenii pe care îi reprezentăm! Urarea mea este către dumneavoastră, 

domnișoară, doamnă, domnilor consilieri județeni, către colegii mei din cadrul Consiliului 

Județean, invitații, cei care au participat, și bineînțeles, reprezentanții presei, cărora le 

mulțumesc, ca de fiecare dată, pentru prezență.”La mulți ani”, multă sănătate și tot ce vă 

doriți! 

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                     Darian Ciobanu 
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